

2024 年春季学期外国留学生语言生招生简章

Chinese Language Program, Qingdao University Spring Semester, 2024 Information Sheet

Entry requirements

Healthy and abide by the laws and decrees of Chinese government.
18-50 years of age.

Semester Start and End Dates

Feb., 2024 – Jul., 2024 (To be confirmed)

Application Due Date

Before Dec.1, 2023

Language Class Schedule

All Chinese language classes take place Monday to Friday 8:00 a.m. – 12:00 a.m. These classes require mandatory attendance in order to maintain student visa status. Failure to attend classes regularly will result in the termination of enrollment.

Language Class Structure

101, 102	103, 104	201	202	301	302
Integrated 综合	Integrated 综合	Integrated 综合	Integrated 综合	Integrated 综合	Integrated 综合
Listening, Speaking 听说	Oral 口语	Listening, Speaking 听说	Reading 阅读	Topic Discussion 话题口语	Grammar 语法
	Listening 听力	Reading 阅读	News Report Listening Skills 新闻听力	Newspaper Reading Skills 报刊阅读	Viewing, Listening, Speaking 视听说
		Culture 文化	Topic Discussion 话题口语	Viewing, Listening, Speaking 视听说	Chinese Drama 戏剧汉语

*Note, class arrangements may vary from year to year.

Fees:

Application fee: 400 RMB
Tuition fee: 7000 RMB/semester
Books: Estimated 200 RMB
Dormitory Fee: 6000 RMB/semester
Insurance: 400/Semester
(See table below fee breakdown.)

入学要求：身体健康,遵守中国政府的法律、法令。
18-50 岁。

学期时间:

2024 年 2 月~2024 年 7 月 (待定)

申请时间:

2023 年 12 月 1 日前

上课时间:

语言课:
周一~周五上午 8:00-12:00 (必修)

费用:

申请费: 400 元
学费: 7000 元/学期
书费: 约 200 元
住宿费: 约 6000 元 / 学期
保险费: 400/学期
请见住宿指南

Application Materials:

- 1、 **Application Form** (Fill in online)
- 2、 **Clear photocopy of passport's front page** (Scan upload)
- 3、 **Certification that you are currently enrolled in school, or a diploma, or a work certificate if you are working.**(Scan upload)
- 4、 **Application fee of 400 RMB.** (After the registration information is approved, the account will be sent by email to the registered email address.)

Online application process:

- 1、 Please log in the foreign student application system of Qingdao university within the registration opening time: <http://istudy.qdu.edu.cn/> register and truthfully fill in the information online. Please choose the right major according to your study plan when you apply.
- 2、 After checking the registration information, please upload the proof of paying the registration fee.

After confirming the fee voucher, we will issue the “E-offer” admission notice online. Please pay attention to the registration email reminder.

*If you are an applicant who is applying for scholarship, please refer to the corresponding scholarship notes. Continue filling up online after your application has been accepted. Application fee cannot be refunded.

The Admission Process and Obtaining a Visa:

Applicants with satisfactory applications will receive an “Admission Notice” and “Visa Application for International Students and Scholars to China (JW202 Form).”

Please apply for an X1 or X2 visa at the Chinese Embassy or Consulate in your home country by using our materials. Please fill in the Email address and related information correctly. For details of visa process please check with the Chinese Embassy or Consulate.

Registration period:

Feb., 2024 (Estimated)

All students *must* register in person at the Qingdao University International Student Office during this registration period.

Contact Information:

International Students Office
308 Ningxia Road, Qingdao, Shandong, China 266071
Qingdao University
E-mail: qip@qdu.edu.cn
Tel: (86) 532-85953863

We look forward to meeting you here at Qingdao University!

申请材料:

- 1、 申请表（在线填写）
- 2、 护照复印件（扫描上传）
- 3、 最高学历证明，有工作经历者并需提供工作证明（扫描上传）
- 4、 申请费 400 元（待报名信息审核通过后，发送邮件告知缴费账号）

网上申请流程:

1、 请在报名开放时间内，登录青岛大学外国留学生申请系统：<http://istudy.qdu.edu.cn/apply> 注册并如实在线填写信息。专业选择请根据您的学习计划准确选择。

2、 报名信息通过审核后，请上传报名费缴纳凭证。

3、 在线发放预录取通知书，请关注注册邮箱提醒信息。

*奖学金申请者请参考对应类型的“奖学金须知”，在材料通过学院审核后完成在线申请。申请费不予退还。

录取:

申请合格后，学校将发给申请人《录取通知书》和《外国留学人员来华签证申请表》（JW202表），以便申请人申请来华学习（X1 或 X2）签证。请务必正确填写邮箱及其相关信息。签证申请有关信息请咨询当地中国使领馆。

报到:

报到日期：预计 2024 年 2 月

具体信息请以录取通知书为准，请参照报到须知要求在来校报到。

联系方式:

通讯地址：
青岛大学留学生办公室
山东省青岛市宁夏路 308 号 266071
E-mail: qip@qdu.edu.cn
电话: (86) 532-85953863